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Dagsordens punkt 

 

Kintella 

 

Tilda Van Het Erve informerer om ”Kintella” – en digital løsning til at styrke dialogen mellem plejesektor, 

borgere og pårørende. En slags plejecentres Aula. 

 

Tilda informerede om systemet Kintella, som hun har været med at udvikle bl.a. på baggrund af personlige 

erfaringer med kære på plejehjem. Det fungerer som en app på telefonen, hvor man går ind med Mit ID 

eller et password. Der er flere muligheder: 

 

1. Information fra plejehjem til pårørende 

2. Livshistorier – adgang til at udfylde den online 

3. Kalender, hvor man kan dele og tilmelde sig begivenheder, og hvor pårørende kan lægge noget ind 

for den enkelte beboer. 

4. Chatfunktion de pårørende omkring hver beboer. 

 

Anders informerede om, at der er en overordnet beslutning i kommunen, at Kintella skal benyttes, men det 

er op til det enkelte plejecenter at beslutte, hvordan det skal benyttes.  

Anders har ikke ønsket at sætte det i gang på Kristiansminde, før det har været drøftet i BPR. Et stort håb 

hos Anders er, at det kan være med at vise de små hverdags glæder, som beboerne oplever, og at det kan 

være til koordinering.  

BPR havde en lang og grundig drøftelse af mulighederne og udfordringerne i dette. 

Der er i starten ikke mulighed for gensidig kommunikation pårørende/kontaktperson. 

Processen: Ledelsen på Kristiansminde har fået oplægget fra Tilda. BPR har fået den. Så skal det op i LMU 

og derefter udarbejdes der oplæg til hvordan der skal arbejdes med det og der skal udarbejdes lokal 

retningslinje sammen med LMU. Der kan laves en pop-up café, når det skal indføres, hvor vi pårørende 

bliver undervist i at benytte det.  

 

 

Gennemgang af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

 

Temapunkter / Beslutninger 

 

1. BPR Økonomi/regnskab 

Ebba oplyste, at der er brugt kr. 34.653. BPR fik 30.000 af kommunen, og havde penge i forvejen. 

Vi har penge i kassen. Vi aftalte, at Naja kontakter Ebba, hvis der er brug for penge til noget. 

 

2. Husmøder i enkelte huse kl. 13-15 

 

06.09.23 Hus 6 



19.09.23 Hus 4 

02.10.23 Hus 12 

09.10.23 Hus 10 

26.10.23 Hus 8 

 

Lilian: Mødet den 6.9.23 var godt, men fremmødet skuffende. Kun 6 beboere repræsenteret. God 

idé at fremsende en dagsorden. Kristiansminde sender ud inden de næste husmøder i håbet om, at 

flere deltager i de kommende møder. 

         

 

Orienterings punkter 

 

1. Nyt fra ledelsen 

- Økonomi: Merforbrug i 2023 på 3 mio. Sundheds- og omsorgschefen og økonomi chefen 

hjælper med at skabe en økonomi i balance. Der slås stillinger op, så vi forhåbentlig kan undgå 

afløsere og merarbejde. Det er nemlig det, der koster ekstra. 

- Sommerfesten: Enighed om, at det var en fantastisk god dag. Det må gerne blive en ny 

tradition. Tak til aktivitetsudvalget for at arrangere. 

- Sæsonvaccinationer nærmer sig. Der indhentes samtykke. 

- Projekt Sikker sundhed og demens. Et landsdækkende projekt, hvor der er 10 enheder med i 

hele landet. Kristiansminde har valgt som projekt at blive skarpe på at skelne mellem, hvad er 

demens symptomer og hvad er sundhedssymptomer. Kristiansminde arbejder i projektet med 

at nedbringe urinvejsinfektioner. Målet er at nå ned på at have mellem 0 – 2 urin vejs 

infektioner om måneden på hele Kristiansminde fra 1. januar 2024. Lige nu er der et snit på 4,1 

om måneden uden hus 8 (ej talt med, fordi der også er beboere, der ikke bor her hele tiden, 

men hus 8 tælles med fremover). 

- Over det seneste halve år har der været forsøgt med en socialrådgiver målrettet i hele 

hjemmeplejen og plejecentrene. Dette for at forebygge sygdom blandet personalet. Nu er 

ordningen permanent.  

- Sansehaver: Anders og Anne har haft møde med konsulent i kommunen, Luna Højmark. Der 

arbejdes videre. 

- Samskabt Tilsyn bliver den nye tilsynsmodel fremover.  

 

2. Nyt fra formanden 

Anne omdelte og omtalte de udarbejdede høringssvar på kommunens oplæg om tilsynspolitik 

(Samskabt Tilsyn) og på kommunens Budget 2023. Tak til Fleming og Hermand for at bidrage til 

høringssvaret på økonomi. 

 

Anne har haft en borgerhenvendelse fra Hus 8 som omhandlede flere ting: 

- Det skiftende personale 

- Kontaktpersonordningen virker ikke ordentligt, synes borgeren. 

- Mangelfuld rengøring 

Anders kommenterede på dette, at der slås stillinger op nu, så der kan blive ansat flere faste 

medarbejdere. Der er alt for mange timelønnede inde nu, og det giver for mange skift. Derfor 

arbejdes der målrettet med at få faste medarbejdere med de rette kvalifikationer og en langsigtet 

plan for rekruttering. 

 

3. Nyt fra BPR/Ældrerådet 

Ældrerådet har også afgivet hørings svar på budget 2023.  

Opmærksomheden er på kvalitets standarden. Undren over stigninger i udgifter til tøjvask. 



 

Anna: Det er svært at køre med kørestole på brostenene foran Kristiansminde. Anbefaling at 

benytte den lille sti. Anders og Anne prøver at tage det med i Sansehave projektet.  

 

 

Næste møder 

 

31.10.23 (Samskabt tilsyn) 

Mødet her flyttes til kl. 15.30 – 17.30 af hensyn til forvaltningens og Dansk Selskab for Patientsikkerheds 

deltagelse. 

21.11.23 (Evaluering, husmøderne og hvad nu) 

Afbud fra Lilian.  

 

Mulige Temaer: 

- Samarbejdet pårørende / Kristiansminde 

- Sansehave fortsat 

- Sanserum 

- Lyset – døgnrytmelys 

 

 

 

 

Referent: Anne Gregersen 


